
Geachte raadsleden en wethouders, 

Wonderlijk proces: 

Vandaag spreek ik voor de tweede keer in. Het moet mij van het hart dat ik het hele politieke proces 

tot nu toe een raar proces vind. Als lid van de Vrienden Park Zegersloot heb ik meegewerkt aan 

diverse documenten over het Park Zegersloot, waaronder de Kwaliteitsgids. De ontmoetingen met de 

gemeente die naar aanleiding daarvan zijn georganiseerd heb ik bezocht en meegepraat als 

betrokken burger bij onze stad en wijk. De documenten zijn naar aanleiding van onze inbreng verder 

ontwikkeld, opgevolgd door een afspraak met een door de gemeente gekozen  bureau, we maken 

allemaal zienswijzen en spreken in op de eerste ontmoeting met raadsleden en wethouders. Wat me 

dan enorm verrast is dat van al onze bijdragen vrijwel niets terug te vinden is in deze Kwaliteitsgids.  

Kwaliteitsgids en onze reacties: 

De Kwaliteitsgids bevat veel suggesties van wat in de toekomst allemaal mogelijk is. Wij hebben daar 

vragen over gesteld, zienswijzen ingediend, ingesproken…. Kortom, we doen alles wat van ons wordt 

gevraagd door de gemeente om kenbaar te maken wat we vinden, graag zouden willen en liever niet 

zouden willen, en dat doen we op de momenten die daarvoor zijn. We hebben met onze 

opmerkingen precies de indeling van de Kwaliteitsgids gevolgd: eerst over de economische ambitie, 

dan de ruimtelijke ambitie en dan nog de sociale ambitie. We hebben vragen gesteld, zorgen geuit, 

en positieve opmerkingen gemaakt. Dan ligt er nu een bestemmingsplan.  

Uw reactie op onze zienswijzen: 

En in uw reactie op onze zienswijzen zegt u dan:  

a. Door middel van een ‘binnenplanse afwijking’ kan het altijd nog weer anders 

b. Het is onduidelijk wat de toekomst gaat brengen, want het is een ‘uitnodigingsplanologie 

waarbij initiatieven centraal staan’. 

c. Bij aanvragen om omgevingsvergunningen is het aan het ‘bevoegd gezag’ om een besluit te 

nemen 

U gaat verder op geen enkele manier in op hetgeen bewoners in vele zienswijzen hebben opgemerkt. 

U geeft wel aan dat iedereen een gedeeltelijk gegronde zienswijze heeft, maar wat dan het gegronde 

deel is, daarvan in de kwaliteitsgids niets te vinden.  

Bent u nu echt bezig om ons als bewoners te raadplegen? Maakt het u iets uit wat we zeggen of 

vinden? Ondertussen vraag ik me dat in alle oprechtheid af. Vindt u het gek dat we ons niet serieus 

genomen voelen?  

Bestemmingsplan betekenis: 

Ik heb het vandaag voor zekerheid nog even in een woordenboek opgezocht: Een bestemmingsplan 

is een door de gemeenteraad vastgesteld en bindend voorschrift.  

Zoals het er nu uitziet is het huidige plan een ‘uitnodigingsplanologie’ waarbij de deur per definitie 

wijd open staat voor initiatieven zonder dat helder is om wat voor initiatieven het gaat: u gaat pas 

kijken naar wat kan als er vergunningsaanvragen zijn.  

Wat vinden wij positief:  

Wij hebben vaak en al langdurig aangegeven dat wij graag het Park Zegersloot gebruikt zouden zien 

door een veelheid aan groepen die recreëren en sporten, werken en wonen. Een belangrijk punt voor 



ons is om ervoor te zorgen dat het lawaai wordt teruggedrongen en dat er gehandhaafd wordt op 

gemaakte afspraken. Op dit moment lijkt het erop dat u die behoefte naast u neerlegt en de deur 

wijd openzet voor initiatieven. U heeft uitgesproken meer ‘reuring’ te wensen in het park. Wanneer 

dat bestaat uit de Twintig van Alphen, triathlon, obstacle race, duikers in de plas, scouting, allemaal 

hartstikke leuke initiatieven. Deze gaan allemaal om het sporten, en om plezier maken met elkaar. 

Helemaal top! Wat we niet willen is meer lawaai: er is al veel te veel. Meer horeca zien we wij ook als 

onwenselijk: er zijn nu al 4 restaurants rond de plas, Wet ’n Wild, de Chinees, De Schaapskooi en het 

nieuwe Bij Hen.  

Evenementenbeleid en geluidsoverlast: 

Voor het evenementenbeleid: wij willen minder lawaai. U zegt dat alles binnen de normen blijft. Als 

dat zo is, dan kloppen die niet. Als mensen hun huis ontvluchten, de ramen trillen, de glazen in de 

kast rinkelen, dan is het gewoon te hard. Het gebied waarin de overlast wordt ervaren is groot: 

20.000 bewoners wonen rondom. Het geluid is tot ver in Kerk en Zanen te horen en zelfs tot in 

Waddinxveen.  

De veelvuldige evenementen waar de overlast van wordt ervaren zijn niet alleen feesten die volgens 

de evenementengids die titel mogen dragen, maar ook de sport toernooien die wij ongevraagd 

moeten meeluisteren, het zijn er te veel  in aantal en met veel te veel geluidsoverlast vanwege 

megafoons, en muziek. Als elke sportvereniging dat eenmaal in de zomer doet, dan zijn er weinig tot 

geen ‘stille weekenden’ over. Dan heb ik nog niet de illegale nachtelijke concerten genoemd 

waardoor je om 01.00 uur wakker schrikt en waar zelden iets aan gedaan kan worden door gebrek 

aan beschikbare van BOA’s of politie op dat moment. Dan kun je alleen maar wachten tot het over is, 

terwijl je in de ochtend toch graag uitgerust naar je werk wilt gaan.  

Het Park Zegersloot is een prachtig gebied. Uw eigen medewerkers hebben via enquêtes vastgesteld 

dat er een grote variatie aan mensen komt. Die vertellen dat ze komen voor het groen, de rust, het 

sporten en recreëren, en dat het Park helemaal goed is zoals het is! Ze vragen niet om reuring of 

lawaai: integendeel. 

Conclusie en verzoek aan raadsleden:  

1. Ik verzoek de raadsleden nogmaals  om de Kwaliteitsgids niet goed te keuren zoals die er nu 

ligt, maar eerst meer duidelijkheid te verkrijgen, aangezien deze gids een onderdeel van het 

bestemmingsplan vormt.  Daar past de huidige vaagheid niet bij. 

2. Ik verzoek ook om ervoor te zorgen dat er minder geluidsoverlast zal ontstaan door 

evenementen voor de grote groep omwonenden van het Park Zegersloot. 

3. Evaluatie van geluidsoverlast aan het einde van het zomerseizoen 2018 met daarin een 

afvaardiging van bewoners. 

Hartelijk dank voor het luisteren,  

Met vriendelijke groet, 

Mw Ruut aan de Stegge 

 

 


